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Zápis z jednání P-ČSA ze dne 9.10.2023 
(Kancelář ČSA, Praha - Strahov) 

 
Přítomní členové P-ČSA: Gabriel Waage, Michal Doležel, Michal Maryška, Matěj Bíža, Jan 
Fuchs 
Přítomní hosté: Vojtěch Albrecht, Adam Majerníček. Miroslav Dolejš, Daniela Viktorýnová 
Kontrolní komise: Helena Voborníková (od 11:14), Jaroslav Kosnar (od 10:16), Vladimír Liss 
(do 13:00). 
 
Jednání bylo zahájeno dne v 10:05. 
 
Předsednictvo ČSA vzalo na vědomí: 

1. Předsednictvo ČSA zasedalo mimořádně 19.9.2023. Zápis z jednání je k dispozici. 
2. Pan Libor Šustr uhradil pokutu vyměřenou DK ČSA. 
3. Informace ze sportovního prostředí v ČR: 

a. Výzva NSA Provoz a údržba nebude vypsán (viz zdroj web NSA). 
b. Státní rozpočet na sport byl schválen ve stejném rozsahu jako v roce 2023. 
c. Prioritizace sportu stále probíhá. Aktuálně jsou k dispozici navržená kritéria pro 

hodnocení sportů. 
d. Nový zákon o sportu je dokončen a lze očekávat jeho schválení v obou 

komorách Parlamentu ČR.  
i. Uvažuje se o příspěvkovém financování sportovních organizací. 

4. Informace z WBSC Europe 
a. Poslední soutěží WBSC Europe je Masters. 
b. Byla vydána výzva na přihlašování pořadatelů soutěží WBSC Europe 2024 a 

dál. 
c. Jednání evropské softballové komise WBSC se urkuteční 4.11.2023  
d. Další jednání výkonného výboru WBSC Europe se koná 9.12.2023.. 

5. Informace z MOV 
a. MOV zasedá v Mumbaii o nadcházejícím víkendu a bude rozhodovat o 

zařazení baseballu a softballu na OH 2028. Hlavními konkurenty jsou kriket a 
flag football (verze amerického fotballu). 

6. Informace z WBSC 
a. V listopadu proběhne schůze výkonného výboru WBSC 
b. O pořádání Stage I. WBSC není velký zájem. WBSC stále hledá pořadatele na 

rok 2024. Místa konání Stage I. U18 2024 ženy nejsou známy. 
c. Klub Spectrum Praha má zájem o pořádání Super Cupu mužů 2024. Zástupci 

klubu hledají spolupořadatele.  
d. Klub Snails Kunovice má zájem o ME mužů 2025. Termín se vyjednává a 

ohledem na organizaci ISC a Světové hry. 
e. Další jednání výkonného výboru WBSC se koná 25.11.2023. 

7. Ekonomika: 
a. Plnění rozpočtu ČSA 2023 k 30.9.2023. 

8. STK ČSA: 
a. Informace o stavu soutěží ČSA. 
b. STK ČSA uspořádá prezenční jednání k závěru soutěží 
c. Poligové schůzky se uskuteční v listopadu (13.11.2023 muži, 15.11.2023 ženy) 

9. Reprezentace: 
a. Nabídka P-ČSA slowpitchové komunitě nebude využita. Reprezentace ČR se 

MS v co-ed slowpitchni nezúčastní. 
b. Dnes se uskuteční úvodní schůzka k pořádání ME žen 2025 v Praze. 

10. Rozvoj: 
a. Projekt Little League byl vypsán na webu ČSA. Účastnický poplatek byl 

navýšen o 25%. 
i. Byla otevřena kategorie U15. 
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ii. Přihlášky jsou do konce měsíce října. 
iii. Proběhla schůzka ohledně řešení Senior League. 

11. Další jednání P-ČSA se uskuteční dne 6.11.2023. 
12. Průběh vývoje nového webu ČSA. 

 
Předsednictvo ČSA diskutovalo: 

13. Plnění rozpočtu ČSA 2023, příjmová i výdajová část rozpočtu. 
14. Zpětnou vazbu z turnajů MČR mládeže zejména v oblasti kvalit rozhodčích a kvality 

cen (dodavatel pohárů). 
15. Zavedení statistického software myBallClub do českých soutěží. Proběhla online 

schůzka s dodavatelem systému WBSC. Zatím se pracuje se zavedením do soutěží 
(Extraliga žen, mužů, juniorů, juniorek). Z pohledu zapisovatele je systém poněkud 
odlišný a bude vyžadovat doškolení či přeškolení zapisovatelů.  

16. Budoucnost Komise zapisovatelů a začlenění zapisovatelů do svazové komunity.   
17. Současný stav způsobu výpočtu výchovného u mládeže. Doporučení pro revizi 

způsobu výpočtu odstupného.  
 
Předsednictvo ČSA projednalo: 

18. Řešení projektu Senior League.  
a. Manažer reprezentace navrhuje hlavního trenéra Senior League. Realizační 

tým bude doplněn o 2 dobrovolníky. 
b. Do projektu se může přihlásit kdokoliv a o účasti hráček v Senior League výběru 

rozhodne manažer reprezentací.  
19. Obsazení pozice ředitel mládežnických soutěží vybranou osobou Petrem Kuchaříkem 

za odměnu 20 000,- Kč/měsíčně. 
20. Předložený podklad obsazení realizačních týmů krajských družstev na ODM 2024. 

Předložený návrh není zcela kompletní, ale obsahuje návrhy řešení pro většinu krajů.  
a. V Praze bude manažerem Ondřej Frýba (SK Joudrs Praha), Karla Včeláková 

(Eagles Praha), další kauč ze SaBaTu. 
b. V Jihočeském kraji se dojednává účast ženského kauče v realizačním týmu. 
c. V Pardubickém kraji se realizační tým doplňuje o Markétu Svobodovou (Pasos 

Pardubice). 
d. Rozhodčí zajišťuje operativa ČSA. 

21. Účast ČSA na projektu Olympijského festivalu 2024. Akce bude rozpočtována na cca 
100 tis. Kč z rozpočtu ČSA. 

22. Plán výjezdního zasedání zástupců klubů na Mlýnu Davídkov 1. – 3.12.2023. 
a. 1 či 2 zástupci klubu hrazeni ČSA (Dle hlasů na Parlamentu ČSA). 
b. Pozvání všech předsedů komisí ČSA. 

 
Předsednictvo ČSA schválilo: 

23. Zavedení statistického software myBallClub (WBSC) v soutěžích ČSA (Extraliga žen, 
Extraliga mužů, Extraliga juniorů, Extraliga juniorek) od roku 2024 za cenu 2000 
USD/ročně (5 pro, 0 proti, 0 se zdrželo).  

24. Obsazení pozice ředitel mládežnických soutěží vybranou osobou Petrem Kuchaříkem 
za odměnu 20 000,- Kč/měsíčně (3 pro, 0 proti, 2 se zdrželi).  

25. Obsazení realizačních týmů ODM dle předloženého návrhu ústně doplněného na 
jednání P-ČSA s mandátem Michala Maryšky k dopracování. (5 pro, 0 proti, 0 se 
zdrželo). 

26. Účast ČSA na Olympijském festivalu 2024 s jeho zařazením pod Rozvojovou komisi (4 
pro, 1 proti, 0 se zdrželo).    

 
Předsednictvo ČSA rozhodlo: 

27. Uspořádat OPEN MČR juniorů U18 ve třech týmech (4 pro, 0 proti, 1 se zdržel). 
28. O výběrovém řízení na manažery reprezentací a STM: 

a. Mužská větev Jaroslav Korčák (3 pro, 2 proti, 0 se zdrželo), kandidát byl zvolen 
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b. Ženská větev Vojtěch Albrecht (1 pro, 1 proti, 3 se zdrželi), kandidát nebyl 
zvolen 

c. Ženská větev Tomáš Kusý (3 pro, 0 proti, 2 se zdrželi), kandidát byl zvolen. 
 
Předsednictvo ČSA pověřilo: 

29. Přestupní komisi ČSA prověřením stavu vypořádání klubů Arrows Ostrava a TJ Hit 
Opava. 

30. STK ČSA projednáním transformace Ligy juniorek na 3. ligu juniorek od roku 2024 na 
svém podzimní prezenčním jednání. 

31. Michala Maryšku dořešením podmínek pro kategorii Senior League (Little League) dle 
doporučení. 

32. G. Waage rozesláním pozvánky na Mlýn Davídkov s nabídkou pro další zájemce. 
Pozvánka na náklady ČA je určena pro všechny členy P-ČSA, KK, předsedy komisí, 
členové STK., členové Rozvojové komise.  

33. Jana Fuchse prověřením situace s řešením disciplinárního podnětu na falšování 
dokumentů (Zprávy o turnaji) na turnaji v Blansku v termínu 20.5.2023 (U11 
Coachball). 
 

Jednání bylo ukončeno v 14:45. 
Zapsal: Vojtěch Albrecht 
 
  


